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Abstract (en)
[origin: US2016017597A1] A profiled rail system (1) is used for bridging expansion joints or openings and or as edging of floor coverings (5). The
profiled rail system (1) has a first (2) and a second profiled rail (3) which have mutually overlapping cover legs (6) being directed towards one
another and oriented substantially parallel to the floor covering (5). The profiled rails (2, 3) can be displaced with each other. The first profiled rail (2)
has a base leg (8) which, together with a cover leg (6) of the first profiled rail (2) forms a pocket (12) for receiving a leg (6, 8) of the second profiled
rail (3). A first stop (10) is provided on the base leg (8) of the first profiled rail (2). The first stop (10) is an operative connection with a second stop
(11) and the second profiled rail (3). The stops (10, 11) limit mutual displacement of the first profiled rail (2) with respect to the second profiled rail
(3) in an expansion position. In order to realise an easy mounting, in the expansion position the ratio of an overlapping (14) of the cover legs (6) of
the profiled rails (2, 3) to a clear height (15) of the pocket (12) is less than or equal to 0.5.

Abstract (de)
Ein Profilschienensystem (1) dient zum Überbrücken von Dehnungsfugen, Aussparungen und/oder als Randabschluss von Bodenbelägen (5).
Das Profilschienensystem (1) weist eine erste (2) und zweite Profilschiene (3) auf, die zueinander und im Wesentlichen parallel zum Bodenbelag
ausgerichtet sind. Die Profilschienen (2, 3) weisen sich gegenseitig überlappende Deckschenkel (6) auf, wobei die erste Profilschiene (2) gegen
die zweite Profilschiene (3) verschiebbar ist. Die erste Profilschiene (2) weist außerdem einen Basisschenkel (8) auf, der zusammen mit dem
Deckschenkel (6) der zweiten Profilschiene (2) eine Tasche (12) zur Aufnahme eines Schenkels (6, 8) der zweiten Profilschiene (3) bildet. Am
Basisschenkel (8) der ersten Profilschiene (2) ist außerdem ein erster Anschlag (10) vorgesehen, der mit einem zweiten Anschlag (11) der zweiten
Profilschiene (3) in Wirkverbindung steht und in einer Expansionsstellung die gegenseitige Verschiebung der Profilschienen (2, 3) begrenzt. Um das
Profilschienensystem leicht montieren zu können, ist in der Expansionsstellung das Verhältnis einer Überlappung (14) der Deckschenkel (6) zu einer
lichten Höhe (15) der Tasche (12) kleiner oder gleich 0,5.
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